
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 17. april 2024

Afbud: Lars Thyrring

Online deltagere: Erik Ericon

1.  Orientering fra kontoret

Medlemsoversigten ser fin ud, der er 40 prøvemedlemmer, hvilket lover godt for fremtiden.
Kontoret samler op på de sidste restancer for kontingent. Kun få mangler at betale. 
Kristian er kommet godt i gang med træningen.
Der er 8 tilmeldte til Mænd og Golf.

2. Kvartalsregnskab

Høje greenfeeindtægter i forhold til, hvor kold april har været. Gode tilbagemeldinger på banens 
tilstand fra gæster.
Budget ser godt ud. Shoppen kører fint, der er naturligvis indkøbt for et større beløb, men salget er
som forudsat.

3. Skanderborg Open, status

Kun 1 henvendelse efter at Stig udsendte mail vedrørende turneringen. Erik mener, at vi skal 
fortsætte planlægningen og se, om ikke der kommer flere deltagere, så turneringen kan 
gennemføres. Lars har meldt sig ud af udvalget, men til gengæld har Diana og Kim Steffensen 
meldt sig ind. Diana og Kim arbejder på en større sponsor, og hvis dette lykkes, kan det være 
katalysator til, at flere melder sig til. Hvis det sker, vil bestyrelsen søge at involvere sections.
Beslutning om turneringens gennemførelse tages på næste bestyrelsesmøde den 22. maj.

4. Status nye baneudvalg 

Udvalget er fyldt ud. Det består derefter af følgende:

- Bjarne Alstrup
- Carsten Pedersen
- Thorkild Reher
- Andreas Jørgensen
- Helle Rising
- Tage Kvist

5. Strategi implementering

Punkter i strategidokumentet:

!. Peter Gade inviteres med til næste bestyrelsesmøde den 22. maj
2. Der er nu 4 medlemmer i mentorordningen
3. Udvalget kommer med oplæg på næse møde den 22. maj
4. Udvalget kommer med oplæg på næse møde den 22. maj
5. Inden aktuelle input
6. Analyse for 2024 er afsluttet med spørgeskemaer. Bliver gentaget for 2024 også. Alle 
medlemmer, der melder sig ud, bliver bedt om at udfylde et spørgeskema, hvor de kan oplyse 
årsagen til udmeldingen. 
7. Se punkt 1
8. Der er lagt skema ind om træning – Stig lægger reklame for gratis træning ud på hjemmesiden.



9. Der arbejdes på sagen
10. Udvalget er sammensat
11. Kommer
12. Er ved at blive løst – der graves
13. Der kigges på det – der er et økonomisk aspekt
14. Er under fremstilling
15. Færdig
16. Bliver hos Stig
17. Stig føler sig aflastet, så alt ok
18. Delegering af frivillige, varetages af Stig
19. Er sket.

6. Udvalg

Turneringsudvalg: 
Åbningsmatchen havde 96 deltagere, og matchen var præmiemæssigt fuldt finansieret af T.S. Tegl,
som også har lovet at være sponsor næste år. Vi takker mange gange!
Forårsturneringen er aflyst pga. sammenfald med konfirmationer.

Rekrutteringsudvalg:
Skal have flere medlemmer. 3 er blevet spurgt, de 2 har allerede accepteret.

Smuksakkerne:
Havde egen stand på Golfens Dag for at gøre opmærksom på sig selv. Der er nu 12 deltagere, 
hvilket må siges at være flot.
Udvalget har fået en god kontakt til Christian fra DGU, som deltager i et møde her i klubben. Der er
udvalgsmøde den 23. april vedrørende fastholdelse af familier.

Junior udvalget:
Kristian er tilfreds med aktivitetsniveauet.

37+ udvalget:
Opstart af onsdagsmatchen og spil lørdag formiddag. God deltagelse onsdage, knap så god 
deltagelse lørdage.

Sponsorudvalget:
Der er stadig et par mulige sponsorer, som man skal afslutte forhandlinger med.

Fondsudvalget:
Der er søgt midler til udendørs belysning hos Nordea. Processen er i gang. Hvis nogen af 
klubbens medlemmer har lyst til at deltage i udvalget, imødeses dette med tak.

7. Nyt vedrørende Ry Golfklub/kommunen

Knud beder Skanderborg kommune om et møde vedrørende planer for golfbanen i Ry.

8. Næste møder

22/5-2024
12/6-2024
31/7-2024

9. Evt.

For at sikre et bedre flow på banen,  vil 1 og 2-bolde fremover ikke kunne forvente at blive lukket 
igennem i weekenden. I stedet opfordres man til at booke 4-bolde eller eventuelt slå sig sammen, 
når man oplever ventetid på banen. På den måde lærer man også nye spillere at kende.
Husk, at det er tilladt at skrive sig på en allerede tilmeldt bold!


